

MINISTRY OF LABOUR AND INDUSTRIAL RELATIONS

(LABOUR DIVISION)

COMMUNIQUÉ

**Information to be submitted to the Mauritius Revenue Authority
(MRA) in relation to the Portable Retirement Gratuity Fund (PRGF)**

1. The Ministry of Labour and Industrial Relations wishes to inform employers in the private sector that, pursuant to the provisions of the Workers' Rights Act and the Workers' Rights (Portable Retirement Gratuity Fund) Regulations 2020, they are required to submit, **electronically**, within one month, an “**exit statement**”, available on the MRA website (www.mra.mu), in the following cases:

- (a) the retirement of a worker;
- (b) the death of a worker;
- (c) the dismissal of a worker by the employer;
- (d) the expiry of the determinate contract of employment; or
- (e) the resignation of a worker.

2. Any employer who fails to submit the required declarations commits an offence and is liable upon conviction, to a fine of not less than Rs 50,000 and not exceeding Rs 150,000, as well as a term of imprisonment not exceeding 12 months.

3. Submitting of a false return also constitutes an offence under the law.

14 September 2026

Ministère du Travail et des Relations Industrielles

(Department du Travail)

COMMUNIQUÉ

Information à fournir à la Mauritius Revenue Authority (MRA) concernant le Portable Retirement Gratuity Fund (PRGF)

1. Le Ministère du Travail et des Relations Industrielles informe les employeurs du secteur privé, qu'en vertu des provisions de la *Workers' Rights Act* et du Workers' Rights (Portable Retirement Gratuity Fund) Regulations 2020, ils sont tenus de soumettre par voie électronique, dans un délai d'un mois, un '**exit statement**' accessible sur le site de la MRA (www.mra.mu) dans les cas suivants –

- (a) le départ à la retraite d'un travailleur;
- (b) le décès d'un travailleur;
- (c) le licenciement d'un travailleur par l'employeur;
- (d) à l'expiration du contrat du travail à durée déterminée; ou
- (e) la démission d'un travailleur.

2. Tout employeur qui n'aurait pas soumis les déclarations requises, commet une infraction et est passible, en cas de poursuite, d'une amende d'au moins Rs 50,000 et ne dépassant pas Rs 150,000 ainsi que d'une peine d'emprisonnement n'excédant pas 12 mois.

3. La soumission d'une fausse déclaration constitue aussi une infraction à la loi.

Le 14 septembre 2026